

## Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

19.09.2023 - Masarykova kolej

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

**začátek zasedání: 18:00**

### **1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)**

#### **Program zasedání**

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Letní ples SU ČVUT (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 15 minut)
6. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Udělování čestných členství (vede: R. Kondáč, typ: hlasování, čas: 20 min)
8. EČ – Souboje fakult ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 5 min.)
9. EČ – FIT++ Hello FIT 2023 (vede: Š. Pechman, typ: hlasování, čas: 5 min.)
10. Řešení situace klubu FIT++ (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle potřeby)
11. Inventarizace v klubech SU ČVUT (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, čas: 20 min.)
12. Provozní náklady (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 10 minut)
13. Bubenečská kolej a klub Buben (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 15 minut)
14. Podíly příspěvků jednotlivých klubů (vede: K. Pilná, typ: diskuze, čas: 15 minut)

15. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

16. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

### Usnesení 2023-09-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského parlamentu konaného dne 19.09.2023 zasláného do konference Parlamentu dne 19.09.2023 v 18:10.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

## 2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

**Silicon Hill** (M. Vadlejch): Bojujeme se SÚZem. Drhnou nás na inflačních doložkách, i přesto, že některé věci nebyly opodstatněné, snažíme se bránit jak to jde. Zkoušejí nám naučtovat zapůjčení menzy, které bylo vždy zadarmo. Navíc po nás chtějí ozvučení zadarmo. Zároveň na Strahově vyrostly bannery s reklamou na neomezená data. SÚZ zavřel blok 4, takže jsme přes noc přišli o desetinu členů a milion do rozpočtu. Celkem je na Strahově podle našich informací přes 1200 uzavřených lůžek.

Vedení klubu se sešlo na neformální schůzce, což bylo hezké, avšak vedení se rozpadá, protože se lidi plánují stěhovat (například protože bydleli na nyní uzavřeném bloku).

Uzavření bloku jsme dostali na stůl jako hotovou věc, nikdo se neptal jestli třeba nemohou aktivní zůstat na bloku při rekonstrukci, jako na bloku 11.

**Pod-O-Lee** (K. Pilná): Proběhly nástupy na koleje. Zároveň proběhla schůze se SÚZem na téma záloh na energie. Řešil se problém s hlukem v Pod-O-Gymu, přesouvají se kvůli tomu konzole boxovacích pytlů. Aktuálně řešíme přípravy na Akci Prvák a poznávačky bloků.

*Při předání slova delegátu klubu Buben probíhá radostný potlesk, že byl klub úspěšně obnoven.*

**Buben** (D. Lysenko): Buben žije! Zatím se snažíme klub rozjet. Zůstává nám hodně problémů po rekonstrukci a minulém představenstvu. V současné době plánujeme akci prvák. Nejvíce řešíme síť, pomalu se to snažíme rozjet. Štěnice zatím nemáme.

**Masařka** (): Nikdo není přítomen.

**Sincoolka** (M. Čáp): Řešily se smlouvy na posilovnu. Přes léto se nic zásadního nestalo. Příští úterý u nás bude opening párty na kterou jsou všichni členové parlamentu zvaní.

**Hlávkova kolej** (): Nikdo není přítomen.

**Orlík** (): Nikdo není přítomen.

**Fakultní klub BION** (M. Verbovský): Zajíždělo se nové představenstvo. Nic moc se nedělo. Proběhly seznamovací kurzy, které se moc povedly. Pracuje se na rekonstrukci společenské místnosti.

**AVC ČVUT** (): Nikdo není přítomen.

**eFDrive** (P. Mašinda): V eFDrivu se nejvíce řeší seznamovák UZEL, který se koná tento víkend. Zároveň proběhla menší rekonstrukce (vymalování) klubovny a je to tam krásné.

**BEST** (V. Fišer): Proběhl letní kurz na konci srpna. Na podzim se připravují akce Poznej studentské kluby a Travel night.

**FIT++** (Š. Pechman): Momentálně jsme v pozastaveném stavu. Kvůli platnosti expirace členství jsme ztratili 80% členů. Připravují se akce na podzim.

**ISC** (T. Hung Le): Před měsícem jsme otevřeli buddy databázi, máme první přihlášené. Zapojili jsme i studenty, kteří v česku studují fulltime. Minulý týden jsme měli teambuilding. Právě probíhá orientation week.

**STOH** (M. Pejchar): Přes prázdniny se toho moc nedělo, zúčastnili jsme se začvutění a Malty. Zároveň jsme splatili dluh za nájem.

**Klub Čajovna** (V. Lepič): Od nového roku se zvedne nájem, ale pořad to půjde zaplatit z FSP ČVUT. Čajovna tak nemusí končit kvůli nájmu. Praskl nám odpad, tak jsme rekonstruovali. Od začátku semestru bychom měli otevírat v normálním režimu.

*Probíhá diskuze k ceně nájmu na Strahově.*

**+/-FEL** (T. Havel): V rámci prázdnin se dělo pár akcí. Měli jsme přednášku pro prváky a zúčastnili jsme se seznamováku. Čeká nás akce prvák a šachy.

**zaČVUTění** (T. Machorek): V sobotu skončila naše vlajková akce. Akce byla skvělá, bez zádrhelů. Měli jsme rekordní počet účastníků. Jsme rádi, že nás dost lidí z ostatních klubů navštívilo. Celkový počet účastníků byl 488. Nyní nás budou čekat volby, tak doufáme, že se přihlásí schopní lidé.

**GALIBI** (P. Král): Úspěšně proběhla voda, při které se nikdo nezranil. V srpnu proběhl festival Prague pride, v rámci kterého jsme měli akce. Děkujeme fakultě architektury, která nám dala malou reklamu na sociálních sítích.

**IAESTE** (): Nikdo není přítomen.

**Engineers Prague** (): Nikdo není přítomen.

**ESC** (K. Koblrová): Přes léto jsme nedělali žádné akce. Měli jsme několik schůzek s naším týmem a plánovali jsme akce na zimní semestr. Poprvé jsme se účastnili seznamováku naší fakulty. Letos se na strojárnu přihlásilo o 100 lidí víc, tak doufáme že se k nám přidají.

**Křesťanský klub** (D. Králík): Proběhly volby, nyní máme sedmičlenné představenstvo. Plánujeme každý měsíc jednu velkou akci. Zároveň bude od 1. října probíhat Církev na hoře. Bude to probíhat v bývalé prádelně (školící centrum).

### 3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

**J. Sláma:** Léto bývá volnější ale to letos neplatilo. Otevřela se Bubenečská kolej a stále se řeší ekonomická stránka věci.

Co se týče rekonstrukce bloku 4, tak uzavření podle nás neproběhlo v pořádku, což jsme komunikovali s ředitelem SÚZu. V současné době, by se mělo začít pracovat na rekonstrukci. Vize je taková, že by mělo být hotovo v březnu 2024.

Další plán je rekonstrukce bloku 12, kde má vzniknout buňkový systém. Začít by se mělo s otevřením bloku 4, ale možná se začne i na začátku příštího semestru.

Řešil se fond studentských projektů. Na jaře se řešilo jeho navýšení, což bylo velmi nejisté, nicméně pan rektor projevil zájem toto naplnit.

Dostal se k nám podmět z FJFI ohledně vyjímek SU 100, čímž se budeme do budoucna zabývat.

Kdyby někdo chtěl kecat do toho, co se učí na vysokých školách, tak národní úřad akreditace hledá přes nás hodnotitele. Obory jsou fyzika, elektro, energetika a doprava.

### 4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

**V. Dušátko:** Primárně řešíme stav rámcové smlouvy, to, co napadlo lidi z vedení (Zácha a spol.) je tak radikální, že bysme do roku 24 přišli o síť. SÚZ dala radši bannery na Strahov, než aby řešili internet.

**I. Dvořáková:** Mohu toto taktně vysvětlit SÚZ.

**M. Vadlejch:** Chtělo by nastavit hezčí vztahy mezi SÚZ a SU ČVUT. Vysvětlit, že 30k za bannery není dobrý příjem v porovnání s tím, co takový banner udělá klubu.

**O. Váňa:** Bude probíhat akce prvák. Každý klub si to dělá podle svého. Nikdy to nejsou všechny 3 dny. Ti kterých se to týká, tak v pátek Michal dá obecné informační letáky. K akcím - V bývalém retru bude probíhat vítejte na ČVUT. V dejvickém kampusu budou pivní slavnosti. 27. SOA, a příští týden je akce prvák na Strahově (*pozn. autora akce se koná až o týden později*), Podolí a Bubenčí. Budou probíhat změny, každý klub dostane možnosti spravovat akce v kalendáři. Posunuli jsme se s aplikací Index studenta, budou v ní jídelničky menz a akce SU ČVUT. V testovacím provozu pojedou

od října. Zadávání akcí bude přes kluby probíhat přes google kalendář. Souboj fakult bude 13. října na Strahově ve fotbale a pak na Podolí nějaké halové věci a v prosinci bowling atd.

V Holešovicích bude hokejová bitva 2. listopadu, je potřeba oživit studentskou zónu, tak prosíme kluby o spolupráci. Budou plnohodnotné 2 zápasy, bude se to počítat jako klasický univerzitní zápas do ligy. Doufáme, že do budoucna budou takové zápasy 3, Česká televize bude zápasy vysílat živě. Chceme do toho zapojit i ostatní studentské spolky.

**T. Machorek:** Nechceme nechat původní koncept, který přitáhl i lidi, kteří by normálně na hokej nepřišli?

**O. Váňa:** Chceme se přiblížit konceptu Ostrava - Brno. Do budoucna chceme to dát na 3 dny, ale v tuto chvíli chceme aby peníze šly do hokeje a nechtěli jsme, aby to organizovala soukromá firma. Engineers si to berou pod sebe.

**M. Verbovský:** Kdyby někdo chtěl PR předměty na akci prvák, tak si o ně napište a přijďte si pro ně na rektorátu. Bohužel předměty nebyly k dispozici na zaČVUTění a seznamovák FIT.

**B. Goláňová:** Bude výjezdko 3. - 5. listopadu. Budou také meziklubovky - převážně tedy na jaře. V kalendáři byste také měli vidět ples SU, který bude 14. března, ale datum ještě není jisté a stoprocentní. Výjezdko na Jaro je také už navržené datum. 18. 12. také bude vánoční večírek.

**Š. Tichý:** Protože aktivně se věnovat kolejním a RSS vyžaduje hodně času a práce, tak jsme se rozhodli, že předsedou RSS se stanu já a Jirka bude můj zástupce, aby práce byla rozdělena mezi nás. Je to pro nás priorita.

Čerpání 4 korunového fondu bude odpozastavené až příští rok. Blíží se zasedání ZZSVS (Zasedání zástupců studentů a vedení SÚZ).

**K. Pilná:** Už jsme z fondu čerpali za spotřební materiál, což se dá a je povolováno. Nevím jak pravidelně se posílá výpis a viděla jsem několik nesrovnalostí v čerpání 4 korunového fondu.

**J. Novotný:** Od SÚZu chodí výpis čerpání se zpožděním, jsme si toho vědomi, za nás se to řeší a je dolazováno. Jedná se o systematickou chybu SÚZ.

**Š. Tichý:** Řešíme memorandum s ČVUT zároveň s rámcovkou.

**M. Slávik:** Když vznikala SU, tak jsme navazovali vztahy se ČVUT jakožto zástupci studentů a v tu chvíli už muselo být podepsáno něco, co nás staví na úroveň zastupování studentů.

**R. Kondáč:** My zastupujeme všechny ubytované, ne jen naše členy.

**I. Dvořáková:** V současné rámcovce je vztah stanoven pouze jednostranně. Navíc Studentská unie vznikla za jiným účelem, než kterému slouží dnes, měla být opozice ČVUTu.

**Š. Tichý:** To už je historie.

Co se fungování centrály týče, tak informovali jsme o obnovení koleje Buben. Navíc jsme sháněli lidi na obnovení klubu/sítě. Sestavovali jsme s bývalým předsedou týmy na obnovování klubu a sítě.

Běží 14 denní lhůta na zaplacení provozních nákladů, prosíme abyste poslali peníze v řádném termínu.

Dále chystáme setkání předsedů klubů.

Co se týče vyjímek SU 100 jak informoval J. Sláma. Očekáváme že se to bude projednávat v brzké době.

**J. Sláma:** Na ČVUT je vícero spolků, které dělají podobné věci jako SU ČVUT. Např. SU FJFI, která dělá podobné věci na FJFI. Ale tento podnět přišel z AO FJFI a týká se SU100, kdo má jaké výhody a proč.

**Š. Tichý:** Být součástí SU ČVUT má své výhody.

**R. Kondáč:** Kdyby se SU FJFI přidalo pod nás, tak by tento problém zanikl.

**J. Sláma:** Plánujete studentskou komoru nějakým způsobem přizvat k memorandu mezi SU ČVUT a ČVUT?

**M. Slávik:** Určitě to dává smysl, přeci jen všichni zastupujeme studenty.

**Š. Tichý:** Až budou informace, tak se o tom dozví zástupce AS ČVUT na parlamentu.

**M. Jirmanová:** Posílala jsem předsedům email ohledně VIP na Vítejte na ČVUT, tak si to zkontrolujte.

**T. Machorek:** Mně to nepřišlo.

**M. Jirmanová:** Zkontrolujeme to a napravíme to během zítřka.

**K. Pilná:** Jak se určují data parlamentu?

**Š. Tichý:** určuje se to primárně podle toho, aby parlament se nekryl s AS a dalšími akcemi a abychom já i prezidentka měli čas. Současně je taktické dávat parlament před akcemi, aby byla možnost případně upravit ekonomickou činnost na řádném zasedání.

**M. Jirmanová:** Řešíme taky, aby se to nekrylo s AS, a aby to bylo v dostatečném předstihu před většími akcemi, a aby mělo co nejvíce lidí čas. Místa jsou určena historicky.

## 5. Letní ples SU ČVUT (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 15 minut)

**K. Pilná:** V zápisu z minulého parlamentu bylo pouze, že ples proběhl a povedl se, ale zpětná vazba kterou jsem zaznamenala byla jiná. Podhodnocená propagace. Já jsem to sdílela, nicméně šli víceméně pouze lidi, co dostali pozvánky zdarma. Návštěvnost nebyla asi převratná. Pozvánky pro naše partnery nebyly - děkan, vedoucí kolejí atd. Přijde mi to jako škoda. Akce mohla být pro tyto lidi zdarma. Špatně se řeklo jméno rektora a nedostal prostor pro proslov. Jaký je záměr této akce?

**O. Váňa:** Letní ples se po roce udělal opět letní, po zkušenostech jsme poprosili Ivanu aby to opět organizovala. Co se týče přeroku, tak šlo jen o to a panu rektorovi se omluvilo.



**I. Dvořáková:** Propagace byla slabší, na to se musíme připravit na příští rok. Problém byl i s kolidujícími akcemi metronom. Proto i účast byla slabší. Bohužel tento souběh jsme nepodchytili. Akce dle mého byla povedená, FSP se vyčerpalo do 0 a SUnijní rozpočet se dodržel.

**K. Pilná:** Nelíbí se mi, že v rámci zápisu bylo jen, že akce se vydařila.

**I. Dvořáková:** Pozvání zástupců kolejí nebylo tradicí, pokud tam chceš vidět hospodářku, toto je vhodné navrhnout před akcí. Studentský ples je odměna pro aktivní členy SU, toto šlo dohledat v jakékoli ekonomické činnosti.

**Š. Tichý:** K připomínkování zápisu slouží komentáře.

*(probíhá diskuze k tomu jak se má připomínkovat zápis)*

**M. Vadlejch:** Za mě ples byl horší než ten květinový, lvíčata nebyl vhodný nápad. Chtělo by si z toho vzít ponaučení do příště.

**M. Verbovský:** Propagace ve zkouškovém období také není vhodná. Musím si z toho vzít ponaučení.

**B. Goláňová:** Tento rok plánujeme ples dřív, aby byl v plesové sezóně. Není to pevně dané datum, tak prosím o podněty na tento ples zaslat co nejdříve, aby se všichni mohli vyjádřit před příštím parlamentem a mohli jsme včas zabookovat datum a místo.

## 6. Schválení zápisů (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

### Usnesení 2023-09-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského parlamentu konaného dne 27.06.2023, který byl zaslán do konference Parlamentu dne 19.09.2023 v 19:38.

OHP: 13; 9:0:4 → Usnesení bylo přijato

## 7. Udělování čestných členství (vede: R. Kondáč, typ: hlasování,

čas: 20 min)

**R. Kondáč:** Dovolil jsem si přidat bod udělení čestného členství. Jak víte uděluje se to lidem, kteří se ve studentské unii zasloužili. Jedná se o 4 lidi. Standu Jeřábka, Jiřího Hanuše, Milana Kurku a Michala Kotheru.

Standa je bývalý prezident SU a zároveň bývalý viceprezident. Vypomáhal při založení klubu +-FEL a zakládal klub FIT++.

Milan Kurka byl bývalý PR manažer SU a sloužil jako předseda FIT++.

Hany byl HR manažer SU, lepší než já sám. Spoluzakládal klub FIT++ a působil jako aktivní člen Silicon Hillu.

Poslední je Michal Kothera, kterého si určitě pamatujete jako dlouholetého člena Kontrolní komise, zároveň se zasloužil o rozvoj sítě na Strahově.

**J. Hanuš:** Dobrý den, já jsem Mistr Hanuš majitel domény mistrhanus.cz a generální sponzor klubu Kriplovi Hoši. Za ostatní jmenované se zaručuji, protože toho pro SU udělali dost. Já jsem nikdy nic nevedl tak skvěle jako ty lidi co dělali vedle mě. Například Milan byl výborný PR manažer v mé centrále, který toho předával hromadu dál.

Vždy jsem se snažil prolamovat ledy mezi kluby.

**R. Selvek:** Vědí ti lidé, že jsou nominováni?

**R. Kondáč:** Ano, všichni o tom vědí, jen se dnes nemohli dostavit.

**Š. Tichý:** Můžeme tedy přejít k hlasování a hlasovat pro každého zvlášť.

**R. Kondáč:** Z legislativního hlediska je to jedno, můžeme hlasovat i pro všechny najednou.

**I. Dvořáková:** Na posledním hlasování o čestném členství se říkalo, že je to natolik čestná věc, že by každý měl mít své vlastní usnesení.

**J. Hanuš:** Já děkuji a loučím se, abyste kvůli mě nemuseli dělat tajnou volbu. Můžete se se mnou setkat na Strahově kde vyučuji Python.

**Usnesení 2023-09-03:**

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Stanislavu Jeřábkovi.

OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení bylo přijato

*Přichází delegát za Hlávkovu kolej.*

**Usnesení 2023-09-04:**

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Milanu Kurkovi.

OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení bylo přijato

**Usnesení 2023-09-05:**

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Jiřímu Hanušovi.

OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení bylo přijato

**Usnesení 2023-09-06:**

Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Michalu Kotherovi.

OHP: 14; 12:0:2 → Usnesení bylo přijato

**8. EČ – Souboje fakult ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 5 min.)**

**O. Váňa:** Ekonomická činnost se týká prvního souboje, který bude v pátek 13.10. na Strahově. Souboj Fakult má novou koncepci, budou 3 aktivity na semestr. Termíny jsou v kalendáři SU akce. Po každém týmu budeme požadovat poplatek 100 Kč, které budou využity na rozhodčí, pronájem atd.

**M. Vadlejch:** Máte nástřel smlouvy na pronájem?

**O. Váňa:** Ano už máme hotové rezervaci a mám v emailu cenu od pana Musila, tu můžete vidět v ekonomické činnosti.

#### **Usnesení 2023-09-07:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU ČVUT Soubor fakult ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 16.09.2023 v 09:21.

OHP: 14; 11:0:3 – Usnesení bylo přijato

#### **9. EČ – FIT++ Hello FIT 2023 (vede: Š. Pechman, typ: hlasování, čas: 5 min.)**

**Š. Pechman:** Jak už jsem říkal na začátku, teď ve čtvrtek proběhne Hello FIT, účast avizovalo 200 lidí, ale ze zkušenosti očekáváme méně. Samotná ekonomická činnost je na afterpárty. I přesto, že jsme pozastaveni, tak každý člen klubu může podávat ekonomickou činnost.

**T. Machorek:** Ty rohlíky co máte v ekonomické činnosti jsou pouze ve výdajích, ty budete dávat zadarmo?

**Š. Pechman:** Ano.

**P. Valach:** Byla Centrála informována o této připravované ekonomické činnosti?

**Š. Tichý:** Ano.

**R. Selvek:** Čísla v ekonomické činnosti se mají zarovnávat doprava.

**Š. Tichý:** Duch Michala Hošny nás nikdy neopustí.

**Š. Pechman:** Použili jsme template z webu.

#### **Usnesení 2023-09-08:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu FIT++ Hello FIT 2023 zaslano do konference Parlamentu dne 16.09.2023 v 23:45.

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

## 10. Řešení situace klubu FIT++ (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

**Š. Tichý:** Jistě jste si všimli že klub FIT++ byl pozastaven, z důvodu nedodržování vlastních stanov ohledně expirace členství. V jiných klubech může členství expirovat z důvodu nezaplacení. Některé kluby však mají zaniknutí členství po určité době, tak to má právě FIT++. Došlo to do stavu, kdy se toto neřešilo, a ve chvíli, kdy se na to přišlo, tak se počet členů snížil z 250 na asi 60. Dotklo se to i členů představenstva včetně předsedy.

Tento klub v pohodě fungoval od roku 2019 a všechny volby a usnesení se konaly v dobrém zájmu členů FIT++, tak jsme se v dohodli s kontrolní komisí, že veškerá usnesení budou uznána za platná, ať už dohodou nebo usnesením.

**R. Selvek:** Bavili jsme se s Kotherou, který si myslí, že usnesení nemusí být nutné.

**P. Valach:** Představenstvo konalo v dobré víře, stejně tak byl zvolen předseda. Ti pak nakupovali a používali finance s našimi partnery taky v dobré víře, skoro tak nezbývá nic jiného než to uznat za platné.

Všechno bylo validní do listopadu roku 2021, protože to je 2 roky od přijetí stanov v roce 2019.

**Š. Tichý:** Uznat se tak musí i volby klubu.

**P. Valach:** V zápise může být i pouze že parlament s tím souhlasí, ale usnesení je určitě jistější.

*Probíhá diskuze ohledně formulace usnesení.*

**Usnesení 2023-09-09:**

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT uznává legitimitu mandátů, usnesení a činností představenstev klubu FIT++ v období od listopadu 2021 do pozastavení klubu dne 14.9.2023.

OHP: 14; 11:0:3 – Usnesení bylo přijato

**Š. Tichý:** Centrála vyhlásí volby do klubu a před tím bude předcházet informace pro všechny bývalé členy, že se budou konat volby a že se mohou znovu zaregistrovat do klubu, aby se mohli účastnit voleb. Tato informace se bude komunikovat 14 dní předem přes komunikační kanály klubu FIT++. Volební komise už je sestavená z členů FIT++. Klub bude odpozastaven ve chvíli kdy bude zvoleno nové představenstvo.

Pravděpodobně se klub nestihne odpozastavit do příštího parlamentu, takže na něm budeme informovat o průběhu.

Abychom předešli nesouladu velkých stanov a interních, tak budeme svolávat legislativní komise před příštím parlamentem. Na té bude vytvořeno usnesení.

**R. Selvek:** Prosím zastupce klubů aby se zúčastnili legislativní skupinky.

**I. Dvořáková:** Do nových stanov by se mělo promítnout toho více, například zakotvit SU jako zapsaný spolek.

**R. Selvek:** Když schválíte nové stanov, musíte je vytisknout podepsat a schovat v kanceláři.

**M. Jirmanová:** Uděláme z toho tapetu a bude to na zdi v kanceláři na rektorátu.

**K. Pilná:** Stanovy +-FEL jsou velmi podobné, kontrolujete si to?

**T. Havel:** Ano, my si na to dáváme pozor, máme na to tabulku.

**D. Lysenko:** Pokud budou nové stanovy SU v rozporu se stanovami klubu, musely by se stanovy klubu přeschválit? Kolik máme času po přeschálení stanov SU na přeschálení stanov klubu?

**Š. Tichý:** Vždy platí stanovy SU před stanovami klubu. Tím že stanovy SU jsou nadřazené, tak budou vždy platit, pokud je něco v rozporu, tak ta část vašich stanov neplatí.

**R. Selvek:** Na discordu proběhla diskuze na téma vyloučení členů. Ani právník nedokázal odpovědět na to jestli jsme na to měli právo. Pokud by si někdo stěžoval na odebrání členství, není důvod mu členství neobnovit.

**Š. Tichý:** Do konce týdne vyhlásím schůzku legislativní skupinky a dám tam i okénko na přidávání příspěvků na změny stanov.

## **11. Inventarizace v klubech SU ČVUT (vede: M. Vadlejch, typ: diskuze, čas: 20 min.)**

**M. Vadlejch:** Je to něco co se týká všech interních klubů a to je nutnost inventarizací majetku v klubu a nastavení hranice inventarizace majetku. Například na Strahově máme hranici 500 Kč a trvanlivost alespoň jeden rok. V tuto chvíli máme na Strahově 7000 inventarizovaných věcí a spravovat takový inventář je těžké. Naše myšlenka je taková, jestli jsme spokojeni s tím, jak toto funguje, nebo jestli to nechceme dát do pořádku. Všechny kluby musí v rámci hlášení o stavu klubu odevzdávat seznam všeho zakoupeného s cenou nad 2000 Kč centrále, takže inventarizace je nutná minimálně nad 2000 Kč bez DPH. Jde o to, jestli to stojí za takové množství administrativní zátěže. Po diskuzi s paní účetní jsme zjistili, že z pohledu zákona je hranice pro nové předměty 40000

a nově snad 80000, a vše ostatní je drobný majetek. S paní účetní jsme se shodli na posunutí hranice na 5000 až 10000, protože u těch věcí to má smysl.

**J. Čapek:** Nemělo by větší smysl to rozdělit pro kolejní kluby a zájmové kluby, protože pravděpodobně zájmové kluby budou mít menší majetek.

**D. Lysenko:** Jestli se ptáš na názor, tak za mě má smysl inventarizovat věci i pod tou hodnotou, pokud se půjčují, jako například deskové hry.

**M. Slávik:** Interní předpis udává co musíš inventarizovat. Inventarizovat si i tak můžeš levnější položky.

**K. Pilná:** Na Podolí s inventarizací máme velké problémy. Nově jsme doplňovali věci, které jsme nakupovali, máme tam například všechny věci v deskoherně. Paní účetní si píše pouze věci nad 40000. Některé věci, které již byly odepsané, tak v inventarizaci pořád jsou, takže budeme odepisovat.

**M. Vadlejch:** Můžou se taky dát výjimky pro spotřební věci, nebo věci s životností pod 1 rok. Například jsme museli do hlášení o stavu klubu dávat i kyblík barvy. Otázka je, co si od inventarizace slibujeme, jestli se k tomu kvůli tomu lidi budou chovat lépe.

Byl bych rád, aby se nutná hranice zvýšila, nebo tam přinejmenší dát výjimku pro spotřební majetek.

**M. Verbovský:** Nám ta inventarizace pomáhá.

**M. Vadlejch:** Můžete si inventarizovat co chcete, případně si tu nutnost dát do stanov.

**Š. Tichý:** Paní účetní mi psala, že všechny kluby by měli mít stejnou hranici, bývá to od 2000 do 5000.



**P. Valach:** Posledně se hranice posouvala v roce 2017.

**M. Vadlejch:** Musí se kvůli tomu změnit interní předpis a schválit to parlamentem a shromážděním klubu. Za Silicon Hill bychom chtěli hranici 10000 Kč. Inventura se musí dělat jednou ročně a to u nás znamená zkontrolovat 7500 položek. Pokud se zvedne hranice, tak současné položky zůstanou, avšak nebudou tak moc přibývat nové položky.

**D. Lysenko:** Souhlasím s tím, aby se to zvedlo. Případně podle inflace. Částka 5000 Kč zní fajn. Problém není jenom ta hranice, ale i v tom, že si kluby nezvládnou nastavit workflow na inventarizaci věcí a nasbírat lidi na to. Navíc bych chtěl říct férově a bez zlého umyslu, že ten problém s velkou inventarizací je hlavně na Silicon Hillu a na Podolí kvůli tomu, jak řekl Martin, že nemají dost lidí. Ale to, že nemají dost lidí, znamená, že mají špatný HR a nebo workflow procesu inventarizace. Jenom navýšení hranice nepomůže tento problém vyřešit na dlouho.

**P. Gul'a:** Má smysl si říct, co má smysl inventarizovat, jako projektor, AP atd. u klávesnic to smysl nedává. Pokud se všechno obmění, kolik položek byste měli nad 10000?

**M. Vadlejch:** Asi tak 500 položek, což je mnohem únosnější než nyní.

**Š. Tichý:** Kluby by si to měly interně projednat a na příštím zasedání říct částku. Případně to můžete vykopnout jako emailové vlákno.

**M. Vadlejch:** Zároveň by to měla projednat legislativní skupinka a na příštím zasedání bychom mohli částku schválit, přepsal by se interní předpis, svolalo se shromáždění klubu a schválilo se to. Chtěli byste si udělat usnesení, že souhlasíte s navýšením?

**Š. Tichý:** Delegáti by si to měli probrat se svým klubem, usnesení podle mě nemá nyní smysl. Návrh můžete vykopnout v emailovém vlákně.

**M. Vadlejch:** Nestálo by za to udělat plošný inventarizační systém, kam by měla pověřená osoba za každý klub přístup a majetek se tak inventarizoval v jednom systému, a centrála by tak nemusela procházet jednotlivá hlášení. Nechávám to tu jako myšlenku k zamýšlení.

**T. Machorek:** Mě to přijde skvělé, ale kdo by to udělal.

**M. Slávik:** Mohla by se platit licence z provozních nákladů, nebo by se mohla sehnat skupina programátorů.

**Š. Tichý:** Paní účetní nám doporučila inventarizaci vést v .xml souborech.

## 12. Provozní náklady (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 10 minut)

**K. Pilná:** Vše bylo uvedeno v mailu. Řešíme, že provozní náklady z minulého roku jsme neviděli, byly bychom rádi aby to bylo transparentní.

**Š. Tichý:** Tabulku posíláme.

**K. Pilná:** Zajímaly by mě určité položky, vyplatí se nám platit paušální poplatek za právníka?

**M. Jirmanová:** Už jsem si to kontrolovala. Silicon hill ho teď využívá a my taky k rámcovce.

**K. Pilná:** Provoz kanceláře by chtělo rozepsat, nevím co to znamená, jestli je to úklid nebo nákup papíru.

**I. Dvořáková:** Nájem jsou například i energie.

**M. Slávik:** Do provozu kanceláře jsme přidávali například kancelářské židle, do provozních nákladů jsme dali židli jen pro paní sekretářku, ona si tam pak přidala i kalendář za 80 Kč. Zároveň je tam i úklid. Čistící prostředky na úklid platil Silicon hill, tak to jsme tam přidali do provozních nákladů.

**K. Pilná:** Poslední věc je DPH, u některých firem se neplatí DPH, ale to DPH se už klubům nevrací, nebo neodečítá v tomto poplatku.

**M. Slávik:** Pokud je zboží objednáváno z ČR, tak je to jinak, než když se nakoupí ze zahraničí, u toho se DPH neplatí a doplácí ho SU na konci období. Proto pro některé kluby je výhodnější nakupovat ze zahraničí. Když se nakoupí v ČR tak se DPH na konci vrací, ale pouze na centrálnický účet a už se to nevrací klubům.

**M. Jirmanová:** Je to dohledatelné?

**K. Pilná:** Účetní by to měla být schopná dohledat.

**M. Slávik:** Dává to pro nás smysl, pokud to bude vysoká částka, při 20 Kč vratce to nemá smysl. Měl by se nastavit proces, aby to účetní hlídala, a ty peníze se dostávaly zpátky ke klubům.

**M. Jirmanová:** Můžete to prosím sepsat a my se pak sejdeme s paní účetní a probereme to s ní.

**K. Pilná:** S Martinem vám to sepíšeme.

### 13. Bubenečská kolej a klub Buben (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 15 minut)

**K. Pilná:** Ráda bych doplnila další informace k tomu co bylo zasláno v emailu. Například nedostatek informací jako proč nebylo odpozastavení klubu řešeno na parlamentu. Mohli jsme se o tom bavit kolektivně. Úplně stejná je otázka jmenování krizového managementu.

**Š. Tichý:** My jsme nevěděli dopředu jak to bude, jestli bude představenstvo hned jmenováno.

**K. Pilná:** Všimla jsem si, že centrála dala odpustky krizovému managementu.

**Š. Tichý:** Dělá se to stejně jako v každém jiném klubu, poslalo se to do konference Centrály. Těch lidí bylo 7.

**D. Lysenko:** Pořád ten seznam nemám na ruce, nevím, jestli ještě si tam nepřidali nějaké další lidi.

**Š. Tichý:** To je fuckup komunikace, nemáme problém s tím ten seznam nasdílet.

*Seznam byl následně zaslán do konference parlamentu.*

**M. Slávik:** Usnesení nabývá platnosti zveřejněním včetně podkladů a ty zatím zveřejněny nebyly.

**K. Pilná:** Souhlasíme, že to není sdíleno s tím usnesením, ale mělo by to být veřejně přístupné.

**K. Pilná:** Existují dva duplicitní dokumenty, které dávají odpustky.

**Š. Tichý:** Může si to Buben přeschválit na představenstvu.

**K. Pilná:** Proč proběhly volby do klubu, ještě před tím, než se začalo nastěhovávat? Navíc se krizový management zvolil sám.

**Š. Tichý:** Bylo to z toho důvodu, aby se během nástupů už mohli registrovat noví členové.

**D. Lysenko:** Bylo nám řečeno, že jsou dva způsoby, jak to vyřešit. První byl, že se staneme krizovým managementem, ale odpovědnost by nesla centrála a měli bychom míň kontroly nad vším. Druhá možnost byla, že nás zaregistrují do klubu, odpustí příspěvky a provedou se volby mezi námi, což se stalo. My taky si dělali srandy z toho, že to není demokraticky, ale CEN a KK řekli, že je to ok, tak jsme tomu věřili a jeli podle tohoto plánu. Pak se ale zjistilo, že reálně se uskutečnily oba dva způsoby.

Pokud Parlament se shodne na tom, že tohle není fér, klidně vyhlásíme volby již tento semestr.

**K. Pilná:** Pokud budou volby vypsaný předčasně tak je to asi v pořádku.

Zároveň jednalo se o to jestli by ti lidé, kteří pomáhali nejvíce, ale nebydlí na Bubnu také dostali 40% slevu na ubytování?

**M. Jirmanová:** Bavili jsme se o tom s panem ředitelem. Ale bylo to zamítnuto s tím, že je to pouze pro lidi na bubnu. Vysvětlení jsem nedostala.

**D. Lysenko:** Předpokládám zajímavou teoretickou situaci s ponechání otevřeného počítače, ve kterém teoreticky může být někdo stále přihlášen na nějaký systém a teoreticky se může zjistit, že místo 11 lidí se slevou a prioritní rezervací pokojů, o kterých se jednalo se SUZem, může se objevit jich víc.

**M. Jirmanová:** Tu slevu mám i já, i když jsem si to nevyžádala. Na seznam jsem se nepsala, byla to iniciativa SÚZu.

**D. Lysenko:** Proč se tedy o tom nebylo nějak řečeno? Celá tahle situace, kdy lidi, kteří dělají pro SU mnohem víc (a déle) a řeší důležitou část rozjezdu koleje a klubu (sít) nedostanou nic. Klub dostane špatné podmínky pro rozjezd od SÚZu, ale člověk který o tom jednal dostane všechno. Osobně pro mě, tohle vypadá jako podplacení. Jde o transparentnost, že se o tom dozvím od členů SU a svých nadřízených, než od někoho jiného bokem, kdo ani neměl s touto situací skoro nic společného. Navíc nejde jen o tu slevu, jde i například o jednání okolo posilovny.

**M. Jirmanová:** Posilovna. Během oprav tam natekla voda a byly poškozeny všechny stroje, které jsou tak nepoužitelné. Chyba je i v informovanosti mé osoby, pouze jsem vznesla dotaz ohledně toho jak to probíhalo. Info bylo předáno Denisovi, s hospodářkou to prohlédli, a v současné době se jedná o tom, jakou část z toho SÚZ proplatí.

**D. Lysenko:** Před rekonstrukcí nedošlo k podepsání předávacího protokolu. Došlo jen k potvrzení že bunkr je vodotěsný. Avšak v rámci rekonstrukce došlo k narušení a celý bunkr kde byla uchována technika posilovny byl zaplaven.

**M. Jirmanová:** Abych to uzavřela, o otevření Bubnu jsme se dozvěděli v květnu. Nečekali jsme že nám pomůže tolik lidí a vše šlo rychle. Na červnovém parlamentu jsme šli krok po kroku a vůbec jsme zatím nepřemýšleli o obnovování klubu, pouze o tahání sítě, proto jsme o obnovování neinformovali na parlamentu.

**K. Pilná:** Mě to zarazilo protože v akademickém senátu se to řešilo už v únoru, že se bude otvírat. Proto jsem překvapená, že se to nechalo až na léto.

**Š. Tichý:** Co se krizového managementu týče, tak jsme postupovali podle usnesení stejně, jako byly v minulosti. Konzultovali jsme to s legislativní skupinou, která nám i tento postup doporučila. O průběhu voleb byl informován minimálně jeden člen Kontrolní komise Pavel Valach. V létě jsme nepředpokládali, že by se sešel mimořádný parlament, takže jsme ho nesvolávali.

**K. Pilná:** Je lepší kdyby se parlament svolal ale nesešel.

**M. Slávik:** Jako se řešila EČ čajovny na jaře, mělo se to pokusit svolat a ne hned řešit per-rollam.

**D. Lysenko:** Nechceme aby nám něco z minulosti dělalo problémy. Takže pokud si někdo všimnete například nějakého špatného interního předpisu, tak mi to třeba na parlamentu dejte vědět a my to vyřešíme na představenstvu. *(pozn. autora probíhala debata o starém IP klubu Buben ohledně správce vodní dýmky)*

## **14. Podíly příspěvků jednotlivých klubů (vede: K.Pilná, typ: diskuze, čas: 15 minut)**

*Neprojednává se, předkladatel souhlasí s odložením na další parlament.*

## **15. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)**

**M. Jirmanová:** Nemusíte se bát, v žádném případě se nechceme vzdát sítě. Nejen finančně ale i strukturně by nás to položilo.

**K. Pilná:** Proběhne informační schůzka předsedů k rámcové smlouvě?

**M. Jirmanová:** Můžeme ji svolat na první půlku října. Dodatky můžeme podepisovat dokud tomu bude vedení ČVUT nakloněno. Aktuálně máme podepsaný dodatek do 30.6.2024. Jestli vám přijde, že vás moc neinformujeme, tak je to proto, že je to velmi citlivé téma a informace jsou velmi dynamické od schůze ke schůzi. Aktuálně je ve hře Memorandum mezi SU a ČVUT.

**K. Pilná:** Tady určitě platí rčení: Víc hlav víc ví. Takže by bylo dobré se k tomu sejít.

**M. Jirmanová:** Na samotném parlamentu to řešit úplně nechceme, protože by to bylo na dlouho.

**Š. Tichý:** ČVUT nás vyzvalo k tomu abychom jim přednesli věci, které bychom chtěli v memorandu.

**M. Vadlejch:** Krom sítě samotné by chtělo ošetřit pronajímání prostorů od SÚZ.

**Š. Tichý:** To už tam máme. Uděláme společný dokument, který nasdílíme předsedům a můžete nám tam nějaké body připisovat.

**M. Slávik:** Je to brainstorming, takže je dobré, aby tam byli nápady všech. Můžou to být třeba jen návrhy k editaci a hlavní moderátor to může potvrzovat.

**Š. Tichý:** Pošleme předsedům a můžete to šířit dál, jak uznáte za vhodné.

## **16. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)**

**M. Slávik:** Chtěli jsme se zeptat, jestli SÚZ přistupuje na pokoje na jiných kolejích bez studentských zástupců, pokud to není dostatečně dopředu informováno. Hodláme to řešit dál.



**D. Lysenko:** V dejvicích naše vedoucí nutí hospodářky aby vždy kontaktovali studentské zástupce.

**K. Pilná:** Pokud je něco nahlášeno (závada, bordel smrad) tak tam smějí jít bez zástupce.

**M. Slávik:** Na Strahově se rozhodly hospodářky chodit každých 14 dní kontrolovat čistotu pokojů. Za nás by zástupce studentů měl vybírat volený zástupce. Neměl by to být náhodně vybraný člověk.

**K. Pilná:** U nás se to řešilo, protože se inventarizace objevovaly zevnitř na dveřích pokoje.

**M. Slávik:** Chtěl jsem se spíš zeptat, koho vnímáte jako studentského zástupce.

**J. Sláma:** Za mě to dává smysl tak, jak jste to řekli. Měl by to být volený zástupce. Můžeme případně definovat pojem studentského zástupce.

**R. Selvek:** Jde o to, že je to i o ochraně samotných hospodářek.

*Š. Tichý děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 22:27*



## Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

19.09.2023 - Masarykova kolej

### PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

| KLUB                           | JMÉNO A PŘÍJMENÍ    | PODPIS |
|--------------------------------|---------------------|--------|
| <b>Prezident</b>               |                     |        |
| Prezident                      | Markéta Jirmanová   |        |
| <b>Kolejní kluby</b>           |                     |        |
| Silicon Hill                   | Markus Vadlejch     |        |
| Pod-O-Lee                      | Kateřina Pilná      |        |
| Buben                          | Demys Lyssenko      |        |
| Masařka                        |                     |        |
| Sincoolka                      | MUROSLAV ČÁP        |        |
| Hlávkova kolej                 | PETER GULA          |        |
| Orlík                          |                     |        |
| Fakultní klub BION             | Michal Verboušek    |        |
| <b>Zájmové a externí kluby</b> |                     |        |
| eFDrive                        | PAVEL MAŠINA        |        |
| Engineers Prague               | Václav Fišer (BEST) |        |
| ESC                            | Kateřina Kobřlová   |        |
| FIT++                          |                     |        |
| ISC CTU in Prague              | THANA HUNG LE       |        |
| Klub Čajovna                   | Václav Lepič        |        |
| zaČVUTění                      | TOMÁŠ NACHOREK      |        |
| <b>Akademický senát ČVUT</b>   |                     |        |
| AS ČVUT                        | JAKUB SLÁMA         |        |



## Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

19.09.2023 - Masarykova kolej

### PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

| KLUB          | JMÉNO A PŘÍJMENÍ | PODPIS |
|---------------|------------------|--------|
| CEN SU        | Štěpán Tichý     |        |
| CEN SU        | Aleš Novák       |        |
| CEN SU        | Vojtěch DUŠA TRO |        |
| Silicon Hill  | Martin Slávik    |        |
| GALIBI        | PAVEL KRÁL       |        |
| GALIBI        | DANIEL MSALLAM   |        |
| FIT++         | ALBERT HAVLÍČEK  |        |
| ISC           | MAREK SEVERA     |        |
| Buben         | Yehor Kotsiuba   |        |
| CEN SU        | JIRÍ NOVOTNÝ     |        |
| EXPED         | IVANA DVORÁKOVÁ  |        |
| EXCEN         | RADOSLAV KONDAČ  |        |
| POD-O-LEE     | DAVEK PUCHOŇ     |        |
| STOH          | Martin Peřich    |        |
| klub Čajovník |                  |        |
| SH            | Jan Čapek        |        |
| SH            | VIT PEKÁŘEK      |        |
| KL SU         | Robert Seluck    |        |
| KK SU         | Pavel Valach     |        |
| FIT++         | Pechman Štěpán   |        |

